
PERS TWEEDEVERBLIJVERS NIET UIT ALS CITROENEN!
De N-VA-fractie kan zich vinden in het
principe van de belasting op tweede
verblijven. Maar een verhoging met maar
liefst 60 procent, zoals de meerderheid in
november voorstelde, kan niet door de beugel. 

Wat is het doel van deze taks? Dat de eigenaars
van een tweede verblijf, net zoals de Blanken-
bergenaars, zouden bijdragen aan de dienst-
verlening waar ze van genieten.

Daar zijn we niet op tegen. We gaan er echter
niet mee akkoord dat het college tweedeverblij-
vers tot melkkoe van de stad wil maken. 

De meerderheid vergeet
gemakshalve dat die twee-
deverblijvers goed zijn
voor onze economie. Zij

hebben hier vaak zelfs hun vaste kapper of hun favoriete restaurant en brengen
dikwijls vrienden of familie mee. 

Deze stad zou de tweedeverblijvers moeten koesteren omwille van hun bij-
drage aan de economie en de werkgelegenheid. Deze mensen zijn ook bereid
belastingen te betalen. Maar niet op deze manier en met dergelijke bedragen.

BLANKENBERGE-UITKERKE
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Be(st)sparen
De volgende jaren zullen in 
Blankenberge en Uitkerke volgens
het college vooral in het teken staan
van besparen en mogelijk nieuwe
inkomsten. Dat is nodig om de 
pensioenen van het stadspersoneel
te kunnen betalen, omdat verschil-
lende inkomstenbronnen opdrogen
en er geen spaarpotje is.

Het wordt geen gemakkelijke op-
gave om zowel de inwoner als de
toerist te sparen in deze aartsmoei-
lijke oefening. Ook voor hen is het
crisis en bovendien zijn ze levens-
noodzakelijk voor onze economie.
Het verleden veranderen kan niet
meer en dus moet iedereen verant-
woordelijkheid nemen: samen de
hand aan de ploeg slaan om door
het (diepe) dal te gaan en er weer
bovenop te raken.

Blankenberge en Uitkerke zullen
moeten leren leven met minder.
Sommige projecten komen (geluk-
kig) ‘on hold’ te staan, ook al omdat
weinigen zich geroepen voelen om
risico’s te nemen in deze onzekere
tijden. Het college dient te besturen
als een goede huisvader. Samen
met hen
hopen we
dat we hier
of daar nog
op een 
financiële
meevaller
botsen.

DENKEN.DURVEN.DOEN.www.n-va.be/blankenberge
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“De N-VA-fractie stemde tegen het voorstel 
om de belasting met 60 procent te verhogen”
Daphné Dumery, gemeenteraadslid en Kamerlid
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Dringend nood aan nieuw skatepark
Jong N-VA Blankenberge-Uitkerke eist een nieuwe locatie voor het skatepark. Het huidige skatepark aan het sta-
tion is in slechte staat. “Skaters hebben nu geen exacte locatie waar ze kunnen skaten”, zegt jongerenvoorzitter

Sharon Hamers.

Het huidige skatepark ligt er verloederd bij en zal met de komst van het nieuwe station so-
wieso verdwijnen. Om die redenen skaten jongeren nu op diverse locaties in onze stad, bij-
voorbeeld op het Leopold III-plein. Er kwamen al verschillende klachten van omwonenden.
Hoe dan ook moet er een nieuw skatepark komen. En geen betere locatie dan de site van de
belastingen in de Groenestraat.

“Skaten blijft een populaire bezigheid”, zegt Sharon Hamers. “Een centrale plaats om samen
te komen is dan ook een must. De locatie in de Groenestraat. lijkt ons het best. Want daar zou
niet enkel het jeugdhuis komen, maar doordat het dicht bij de Sportdoze zou zijn, wordt ook
het sportieve karakter van het skaten erkend. Het lijkt ons dus logisch dat een nieuw skate-
park op die site komt. We zien de komst ervan het liefst zo snel mogelijk. Dat kan misschien
door afspraken tussen de jeugdraad en de FOD Financiën.”

Eindelijk oplossing voor vervallen 
‘Oude Sportdoze’

blankenberge@n-va.be

De oude Sportdoze bleek in de
gemeenteraad van oktober, na een
interpellatie van onze fractie, niet
geschikt als carnavalsloods. Volgens
de schepen stond het dak op
instorten. Dan moeten ze ons toch
eens uitleggen waarom de sportzaal
wel geschikt zou zijn om er
kinderen in op te vangen tijdens de
vakanties.

De zaal beschikt over totaal verou-
derde elektrische installaties. Als het
regent dienen er een vijftiental em-
mers gezet te worden. Volgens ons le-
vert dit voor spelende kinderen
gevaar op. 

Evacuatie is geen alleenstaand
incident 
Op maandag 28 oktober moesten niet

minder dan 92 kinderen geëvacueerd
worden uit de oude sportzaal van de
Sportdoze. Rond 16 uur merkten de
begeleiders een brandgeur op in de
spiegelzaal op de eerste verdieping.
De brandgeur werd veroorzaakt door
een TL-lamp aan het plafond die
door waterinsijpeling kortgesloten
was. De transformator raakte over-
verhit en de indringende stank kwam
van het gesmolten plastieken omhul-
sel. De TL-lamp werd door de brand-
weer ontmanteld. 

Blijkbaar is voor de stad hiermee de
kous af want ‘s anderendaags moch-
ten de kinderen alweer in het gebouw
worden opgevangen. Het was noch-
tans niet de eerste keer dat dit pro-
bleem zich voordeed. Ook in
december 2012 moest de brandweer

uitrukken voor 
een gelijkaardig probleem.

Ouders gerustgesteld 
Dat er een probleem is met de oude
‘Sportdoze’, is voor onze fractie meer
dan duidelijk. Het stadsbestuur bleek
echter blind en doof en ondertussen
hoopten de ouders, en met hen de 
N-VA-fractie, dat het er niet daad-
werkelijk tot een drama moest komen
voor het bestuur besefte dat de zaal
niet geschikt is voor het opvangen
van kinderen.

Het feit dat een schepen onlangs in
de media verklaarde dat er een oplos-
sing is, stemt ons eindelijk gerust. En
met ons alle ouders die hun kinderen
toevertrouwen aan ‘Speelberge’.

Uw veiligheid staat centraal in verkeerscommissie

Een kortsluiting zorgde (niet

voor het eerst) voor een eva-

cuatie uit de oude sportzaal.

De N-VA vertolkt uw stem in tal van raden en commissies. 
Denk maar aan Mina (de milieuraad), de bibliotheekraad en de
kerngroep carnavalstoet. Maar er is ook de verkeerscommissie.

De verkeerscommissie buigt zich over allerhande verkeersproblemen. Van verkeers-
borden, wegmarkeringen en snelheidscontroles tot wegbeschadigingen, voetpaden en
parkeren. Eigenlijk alles wat met weginfrastructuur en verkeer te maken heeft.

“Niet alle projecten worden uitgevoerd”, zeggen Kurt Decleer en Nick Vandenbon.
“Sommige worden uitgesteld of zijn al in uitvoering. Dit komt omdat veiligheid priori-
teit is en om aanpassingen te kunnen doen op advies van brandweer of politie. Eventu-
eel nog voor het probleem voorkomt op de raad.”

Heb je vragen voor de verkeerscommissie?

Neem gerust contact op met Kurt Decleer

(kurt.decleer@n-va.be) of Nick Vandenbon

(nick.vandenbon@n-va.be)

MANDAAT
IN DE KIJKER



Toeristisch beleid is meer dan een mooi bord langs de snelweg

Een tijdje geleden onthulden
Vlaams ministers Bourgeois (N-VA)
en Crevits (CD&V) de nieuwe
toeristische borden langs de
Vlaamse snelwegen. Een bord voor
Blankenberge stond niet in het
lijstje. Daarop diende CD&V op de
gemeenteraad een motie in, met de
bedoeling om minister van
Toerisme Bourgeois te vragen deze
beslissing te herzien. 

Volgens de partij, gesteund door de
andere meerderheidspartijen, zou een
dergelijk bord onontbeerlijk zijn voor
een succesvol toeristisch beleid.

N-VA-fractieleider Daphné Dumery
diende hen als volgt van antwoord:
“Het is het Agentschap Wegen en
Verkeer (AWV) dat een ‘7 kilometer
regeling’ oplegt om de link tussen de
locatie van het bord op de autosnel-
weg en de aangeduide toeristische 
attractie te behouden. Het dossier
van Blankenberge is op dit criterium
gestruikeld.”

De ‘7 kilometer regeling’ mag dan
wel richtinggevend zijn, dit criterium
is gezien de ligging van Blankenberge
doorslaggevend. Zelfs als minister
Bourgeois al zou beslissen om 

Blankenberge een toeristisch bord toe
te kennen, zou hij stuiten op de 
criteria van AWV.

“De stelling dat de N-VA tegen het
toerisme zou zijn, is dus meer dan
een brug te ver”, vindt Daphné 
Dumery. Ze wijst erop dat minister
Bourgeois en het Agentschap 
Toerisme al heel wat projecten in de 
badstad gesteund hebben. Zo werd
onder meer 125 000 euro uitgetrok-
ken voor nieuw sanitair aan de 
Van Praet-helling en konden ook de
Blankenbergse zeescouts rekenen op
meer dan 90 000 euro voor nieuwe 
lokalen.

www.n-va.be/blankenberge

... het oude station gesloopt wordt? Er is 
echter nog geen bouwvergunning afgeleverd
voor het nieuwe station!

... Blankenberge 13 apotheken telt? Maar wie
een apotheek van wacht zoekt, kan soms
enkel in De Haan terecht.

... N-VA Blankenberge-Uitkerke op 
15 januari precies tien jaar bestaat?

Ondermeer deze projecten kregen de steun van minister voor Toerisme Geert Bourgeois:

Aanleg glijbanen op de dijk 12 250 euro
Van Praet-helling: nieuw sanitair 125 000 euro
Strandhuizen voor de strandreddingsdienst 24.515 euro
Storms (Pieren in de storm) 149 895 euro
Strandhuizen voor de strandreddingsdienst (fase 2) 46 250 euro
Bouw nieuw sanitair en havenkantoor 98 593 euro
Bouw nieuw clubhuis VVW Blankenberge 200 000 euroDe stelling dat de N-VA

tegen het toerisme zou 

zijn, is meer dan een 

brug te ver.

TOM DE VOS
Gemeenteraadslid

tom.devos@n-va.be

Hebt u een vraag? Contacteer ons gerust!

PATRICK DE MEULENAERE
Gemeenteraadslid

patrick.demeulenaere@n-va.be

DAPHNÉ DUMERY
Fractieleider gemeenteraad

Kamerlid

daphne.dumery@n-va.be

LINDA VIERSTRAETE
Gemeenteraadslid

linda.vierstraete@n-va.be

NICK VERWIMP
Provincieraadslid

Gemeenteraadslid

nick.verwimp@n-va.be

NORMAN SCHILTZ
OCMW-raadslid

norman.schiltz@n-va.be

KATHLEEN HAEGEMAN
Gemeenteraadslid

kathleen.haegeman@n-va.be

NADIA CLOETENS
OCMW-raadslid

nadia.cloetens@n-va.be

KURT DECLEER
OCMW-raadslid

kurt.decleer@n-va.be

Wist je dat ...



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

nn De heer  nn Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

nn Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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Samen houden we 
het Vlaamse onderwijs aan de top

De N-VA heeft hard meegewerkt aan de hervorming van
het Vlaamse onderwijs. Het masterplan Onderwijs dat
nu op tafel ligt, behoudt wat goed is en hervormt wat
beter kan. Het is een gerichte hervorming, die vrijheid
geeft aan leerlingen én scholen. 

Het Vlaamse onderwijs behoort tot de wereldtop.
Dankzij de vele hardwerkende en gemotiveerde
onderwijsmedewerkers is ons onderwijs zo sterk en
kwaliteitsvol. Het is een verhaal van mensen, niet
van structuren. Het onderwijs versterken betekent
dat we moeten focussen op die mensen, niet 

zozeer op de structuren.

“Er ligt een
hervorming op
tafel die het
goede van het
Vlaamse
onderwijs
behoudt en
tegelijk de
knelpunten
wegwerkt 
met concrete
maatregelen.”

aso niet op de schop, tso enbso versterkt
Wij gaan voor een sterker tso en bso, zonder het aso teverzwakken. Vrijheid vanonderwijs blijft voor de N-VA een absolute voorwaarde. Eenstructuurhervorming is dan ookeen vrijwillig verhaal. Scholen en ouders moeten niet in eenderwelk organisatiesysteemmeestappen. De bestaandestudierichtingen wordengescreend en opgenomen in het nieuwe indelingsprincipe (de matrix). Als deze nieuweindeling de onderwijskwaliteitgarandeert, kunnen scholenervoor kiezen om hun aanbod te verruimen of het ongewijzigdte houden. En of dat nu de naam‘aso’ of ‘doorstroom’ draagt,doet weinig ter zake.Meer weten over de onderwijsvisie van de N-VA en de concrete punten 

van het masterplan Onderwijs? De N-VA werkte een mooie folder uit. 
U vindt die op www.n-va.be/onderwijsronde.

GEERT BOURGEOIS, 
viceminister-president van de Vlaamse Regering
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